

NOTICE TO PURCHASER
of
Frontiersman[®] Bear Attack Deterrent or
SABRE Wild[®] Bear Attack Deterrent

IMPORTANT: Bear repellent products should not be sold to individuals under the age of 18, or to individuals not willing to complete this form. Bear Repellent products are registered under the Pest Control Products Act; it is illegal to use a pest control product without following label directions.

Please complete the following information in order to comply with the Pest Control Products Act of Canada, administered by the Pest Management Regulatory Agency of Health Canada.

WARNING:

Capsaicin sprays have proven effective in repelling aggressive bears only when sprayed directly in the eyes and nose, and should be used only as a last resort. Capsaicin sprays will not repel bears from treated objects or areas, and may result in increased investigation of sites by bears. Canisters should not be test fired in areas inhabited by bears. If a canister has been test fired, all residues of product should be washed from the canister nozzle and cap with soap and water before being transported to areas inhabited by bears.

This product is sold without warranty expressed or implied. No warranty or representation is made as to the ability of this product to protect the user from injury or death. The user assumes all risk when confronted by a bear. Remember, there is no guaranteed method of responding to a bear attack; each encounter is unique.

Name:

Address:

City, Province, Postal Code:

Phone Number:

Quantity Purchased:

Serial Numbers:

Date:

I have read and understood the terms and conditions for the purchase and use of this bear product.

Purchasers Signature: _____

If you have any questions or concerns about this product, please write to: Security Equipment Corporation 747 Sun Park Drive, Fenton, MO, U.S.A., 63026.

AVIS À L'ACHETEUR
du
Vaporisateur Défensif Contre L'Attaque des Ours Frontiersman®
ou SABRE Wild®

IMPORTANT : Les produits répulsifs à ours ne doivent pas être vendus à des personnes de moins de 18 ans ou à celles qui ne veulent pas remplir ce formulaire. Ces produits sont enregistrés sous la *Loi sur les produits antiparasitaires*; il est illégal d'utiliser un produit antiparasitaire sans suivre les directives sur l'étiquette.

Veillez donner les renseignements suivants, afin d'observer la *Loi sur les produits antiparasitaires du Canada*, appliquée par l'Agence de réglementation de la lutte antiparasitaire de Santé Canada.

AVERTISSEMENT :

Les vaporisateurs de capsaïcine sont efficaces pour repousser les ours agressifs, seulement s'ils sont vaporisés directement dans les yeux et le nez et ils ne doivent être utilisés qu'en dernier recours. Ils ne repousseront pas les ours des objets et des zones traités et ils peuvent entraîner un intérêt accru des sites par les ours. Ne pas essayer le produit dans les zones habitées par des ours. Si on le fait, tous les résidus de produit sur le bec et le couvercle de la boîte doivent être lavés avec du savon et de l'eau avant qu'elle ne soit amenée dans une zone habitée par des ours.

Ce produit est vendu sans garantie expressé ou tacite. Aucune garantie ou déclaration n'est faite quant à la capacité de ce produit à protéger l'utilisateur d'une blessure ou de la mort. Il assume tout risque s'il est menacé par un ours. Rappelez-vous qu'il n'y a aucune méthode garantie de réponse à l'attaque d'un ours; chaque affrontement est unique.

Nom :

Adresse :

Ville, province, code postal :

Téléphone :

Quantité achetée :

Numéros de série :

Date :

J'ai lu et compris les termes et modalités pour l'achat et l'utilisation du produit répulsif à ours.

Signature de l'acheteur : _____

Si vous avez des questions ou des inquiétudes au sujet de ce produit, veuillez communiquer avec: Security Equipment Corporation, 747 Sun Park Drive, Fenton, MO, U.S.A., 63026.